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”Men også herhjemme har vi masser af muligheder for at lave 

politik. Hvorfor kan vi for eksempel ikke diskutere, om vi skal 

have alle de her nye jagerfly. Hvorfor kan vi ikke diskutere, 

om de penge skal bruges på boligydelser for eksempel?  

Man lader, som om det er to vidt forskellige kasser, og at 

noget bestemt er nødvendigt, men det passer jo ikke.  

Det er noget, vi bestemmer.  

Og hvorfor kan vi ikke diskutere, at vi får mange flygtninge, 

når vi bomber? Det betyder, at virkelighedsbilledet bliver 

forkert. Og så bliver folk selvfølgelig rundt på gulvet.” 

--- 

»Det betyder, at der bør være fem pejlemærker i fremtiden, 

som kan begejstre. For det første skal politikken opleves som 

socialt retfærdig. For det andet bør man satse meget mere på 

det grønne. I dag er Socialdemokraterne jo slet ikke optaget af 

det grønne og miljøet. For det tredje skal det store parti gå op i 

spørgsmålet om Danmarks placering som nation i EU.  
 
 

For det fjerde skal man udfordre den der meningsløse 

krigsdeltagelse. Det er både dyrt og skidt, og jeg kan 

slet ikke se, hvad danskerne får ud af det. Jeg kan godt 

se, at amerikanerne har nogle interesser i forhold til olie 

og magt, men hvad skulle der være af særligt danske 

interesser? Det kan jeg ikke se.  
 
 

Endelig for det femte bør man gå op imod tendensen til at 

skabe mistillid til frontpersonalet i den offentlige sektor«.  

 


